

台灣重度身心障礙者自立生活模式的發展—支持性就業的意義

徐嘉隆 1

兒童及少年保護家庭處遇服務服務輸送歷程初探~以 T 市為例

滿春梅 陳宜珍 23

兒童科學理論發展初探

黃泮翔47

社區發展協會推動居民參與社區活動之研究-以屏東縣長治鄉繁昌社區為例

黃麗瑾 林爵士 盧以琳71

屏東美術館跨域宮廟文化加值策略之研究

張榮芳 黃鼎倫 103

體驗活動於生態教育之效益：以生態休閒農場的體驗活動為例

高秀玉 高華聲 131

Contents

The Development of Models of Independent Living for Taiwanese Severe Disabilities — The Meaning of Supported Employment

Jia-Long Xu 1

A Pilot Study on the Service Delivery Process of Family Intervention for the Abused Children and Teenagers in T City

Chun-Mei Man I-Chen Chen 23

Explore the development of children's scientific theories

Pai-Hsiang Huang47

The study of the Community Development Associations' efforts of promotion towards the Participation of Community Residents – A case of Prosperity Community in Fan-Chang

Li-Jin Huang Chueh-Shih Lin Yi-Lin Lu71

A Study on the Value-added Strategy of Cross-field Temple Culture in Pingtung Art Museum

Rong-Fang Jhang Ding-Lun Huang103

The Effectiveness of Experiencing Activities for Ecological Education: A Case Study of Experiencing Activities in Ecological Leisure Farm

Shiu-Yu,Kao Hua-Sheng, Kao 131